

《单词百科:interwovenness是什么意思?interwovenness怎么发音?interwovenness的解释和用法》

英语单词interwovenness是什么意思?interwovenness怎么读?interwovenness怎么发音?简答网为您整理了interwovenness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



interwovenness的意思

1、密不可分;

interwovenness的双语例句

1、 First secondary few sons are collected looking at mentality starting, the need analysing children and TV concerns, watching TV is one of the most delighted the children entertainment way, relation growing up healthy and sound with children having interwovenness.

先从儿童收视心理入手，分析儿童与电视的需求关系，看电视是孩子们最喜欢的娱乐方式之一，与儿童健康成长有着密不可分的关系。

2、While the extending rang of application of hollow brick from overground to underground, has interwovenness with the influence of material factors and change of social structure, such as pottery-making technique, tool and productive capacity of the time.

而空心砖的使用范围从地上扩展到地下的原因与当时制陶技术、工具、生产力的进步等物质性因素的影响、社会结构的变化有着密不可分的关联。

3、The classroom teaching validity and teacher behavior interwovenness.

课堂教学的有效性与教师行为密不可分。

4、The rule of experience and "free heart certificate" system have the interwovenness connection, the sort thinks that it is inherent "free heart certificate" control mechanism.

经验法则与自由心证制度有着密不可分的联系，一般认为它是自由心证的内在制约机制。

5、This has been that the gift decides from self-resource on architectural certain formation degree, relation, this structural imbalance having interwovenness with industry economy investment plan and entire allocation have restricted but industry development of the economy gravely. 1.

这种结构的形成一定程度上是由本身的资源禀赋决定的，但与工业经济的投资规划与总体布局有着密不可分的关系，这种结构失调严重制约了工业经济的发展。

6、In the sediment deposition, burial and diagenesis process, clay minerals and organic matter are interdependent, interwovenness and intergration.

在沉积物沉积、埋藏和成岩的过程中，粘土矿物和有机质相互依存，密不可分。

以上是简答网为您整理的interwovenness怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于interwovenness的用法、interwovenness的释义、interwovenness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/interwovenness>